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ПРОГРАММА КОНФЕРЕНЦИИ на 18 апреля 2020г.
EAN – DayinKazakhstan.

Date: April 18, 2020

9.00-9.30 Welcome words from Professor Saltanat Kamenova, President of  KNANN
9.30 - 10.15 An overview of Movement Disorders and Parkinson's Disease,Christos Ganos, Charite University Hospital
10.20 – 11.05 Modern concepts of epilepsy and epileptic seizures, Erik Taubøll, Department of  Neurology  Oslo University Hospital
Coffee breake 15 minute.
11.20 – 12.05 Basic principles of neurocritical care in neurology, Maxwell Simon Damian, Department of Medicine, Cambridge, UK
12.10-12.55 Info on Grants/News for Neurologists in Training all over Europe
13.00 - 14.00 Lunch breake
14.00 – 15.00 Clinical cases of movement disorders, Christos Ganos, Charite University Hospital
15.10 – 16.10 Epilepsy in Women, Erik Taubøll, Department of Neurology Oslo University Hospital
16.20 – 17.20 Neuromuscular disorders. Maxwell Simon Damian, Department of Medicine, Cambridge, UK


	


EAN – день в Казахстане.
Дата: 18 апреля, 2020
9.00-9.30 Открытие, профессор Каменова С.У., президент КНАНН
9.30 - 10.15 Обзор двигательных расстройств и болезнь Паркинсона, Кристос Ганос, университетская клиника Шарите.
10.20 – 11.05 Эпилепсия и эпилептические припадки, современные концепции, Эрик Тауболл, Университетская клиника Осло.
Кофе брейк 15 минут.
11.20 – 12.05 Основные принципы нейрокритической помощи в неврологии, Максвелл Саймон Дамиан, Кембридж, Великобритания
12.10-12.55 Информация о грантах для неврологов резидентов по всей Европе.
13.00 - 14.00  ОБЕД
14.00 – 15.00Клинические случаи двигательных расстройств, Кристос Ганос, 
Университетская клиника Шарите.
15.10 – 16.10 Эпилепсия у женщин, Эрик Тауболл, Университетская клиника Осло.
16.20 – 17.20  Нейромышечные расстройства, Максвелл Саймон Дамиан, Кембридж, Великобритания
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